

Antoine Del Busso, executive director, Presses de l'Université de Montréal, and Philip Cercone, executive director, McGill-Queen's University Press, are pleased to invite you to the launch of the new book by

Robert Lacroix and Louis Maheu
**Leading Research Universities
in a Competitive World**

« The book by Robert Lacroix and Louis Maheu demonstrates how effective, bold leadership in universities, coupled with imaginative policies by governments, as well as support by industry and individuals, can significantly enhance the rankings of universities, and impact society as a whole. »

HOWARD ALPER, Chair of Canada's Science, Technology and Innovation Council.

Wednesday, January 28 2015 – 17:30

Centre de recherche interuniversitaire de recherche
en analyse des organisations (Cirano)

1130, rue Sherbrooke Ouest, suite 1400, Montréal
Parking is available

Refreshments will be served

Antoine Del Busso, directeur général des Presses de l'Université de Montréal, et Philip Cercone, directeur général de McGill-Queen's University Press, ont le plaisir de vous inviter au lancement du livre

**Les grandes universités
de recherche**
de Robert Lacroix et Louis Maheu

« La publication des classements internationaux des universités à partir de 2003 a fait l'effet d'une bombe dans les universités de recherche du monde entier. Le livre de Robert Lacroix et Louis Maheu devrait provoquer une explosion deux fois plus forte encore. »

ALAIN TOURAINE, sociologue, Directeur d'études à l'École des Hautes Études en Sciences Sociales, Paris.

Mercredi 28 janvier 2015 – 17 h 30

Centre de recherche interuniversitaire de recherche
en analyse des organisations (Cirano)

1130, rue Sherbrooke Ouest, suite 1400, Montréal
Stationnement disponible

Vin et bouchées